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Abstract (en)
The laundry support (1) has a mast (2), to which spreadable supporting arms (3) for a washing line are fastened in an articulated manner. To protect
the arms (3) and the washing line against dirt and the entanglement of the line portions when the stand is not in use, there is a bellows (11) which
can be extended and folded together in a concertina-like manner and which, in the extended position, envelopes the laundry stand (1). The envelope
can also be formed by an extendable blind which can be looped round the folded-together laundry stand, by individual enveloping bodies fastened to
the arms (3) or by individual bellows elements attached to the arms (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Wäschegestell (1) besitzt einen Mast (2), an dem abspreizbare Tragarme (3) für ein Wäscheseil gelenkig befestigt sind. Um die Arme (3)
und das Wäscheseil bei Nichtgebrauch des Gestells vor Verschmutzung und Verwirrung der Seilabschnitte zu schützen, ist ein Harmonika-artig
ausziehbarer und zusammenfaltbarer Balgen (11) vorgesehen, der in ausgezogener Stellung das Wäschegestell (1) umhüllt. Die Umhüllung kann
auch durch ein ausziehbares, um das zusammengeklappte Wäschegestell herumschlingbares Rollo, durch einzelne, an den Armen (3) befestigte
Hüllkörper oder durch einzelne, an den Armen (3) angebrachte Balgenelemente gebildet sein.
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